
Zápis 

z 2. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 15. 2. 2023 

 

 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Jan Bartoš, Václav Balšánek, Ing. František Příhoda, Bc. Martin 

Trita, Ing. Jiří Veselka, MBA, Jiří Veverka, Mgr. MUDr. Jiří Vytiska, Vít Zákoucký 

Omluven: Ing. Mgr. Jan Kubeš 

Nepřítomna: Mgr. Renata Balašová 

MML: Ing. Jaroslav Schejbal, Bc. Jana Kvapilová 

 

Předseda Výboru pro sport Ing. Jakub Vytiska přivítal všechny přítomné na 2. zasedání v roce 

2023.  Poté konstatoval, že je přítomno 7 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný. 

Návrh programu Výboru pro sport 

1. Prezentace sportovních klubů 

2. Různé 

 

Ing. Vytiska shrnul obsah programu zasedání výboru. Doplnil, že z účasti na jednání se omluvil 

Ing. Mgr. Jan Kubeš. 

Žádné požadavky na úpravu programu nebyly vzneseny, pan předseda nechal hlasovat  

o návrhu programu. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL 

SE: 

NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

Na jednání se dostavil Ing. Jiří Veselka, MBA, a Mgr. Vít Zákoucký, počet členů výboru na 

jednání je 9. 

 

 

1.  Prezentace sportovních klubů 

Bc. Martin Trita seznámil přítomné s činností v oblasti golfového sportu a provedl podrobnou 

prezentaci společnosti YPSILON GOLF LIBEREC, a.s. Hovořil o historii a současnosti golfu, 

práci s dětmi, soutěžích, dosažených úspěších a financování. V současné době má společnost 

340 registrovaných členů, z toho 40 dětí. 

Mgr. Zákoucký provedl prezentaci spolku AC Slovan Liberec, z.s. Hovořil o jednotlivých 

oddílech, soutěžích, využívání areálu stadionu a dalších prostor, dosažených úspěších  

a reprezentaci. Nastínil též špatný technický stav tartanové dráhy stadionu, která je za hranicí 

životnosti a je nutné ji opravit. Následně upozornil na vysoké výdaje s tím spojené. V současné 

době má klub 546 registrovaných členů, z toho děti a mládež činí 390 členů. 
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2. Různé 

Ing. Vytiska citoval dotaz od pana Gubiše, který se týká podmínek přidělení dotace v programu 

6.1 Pravidelná sportovní činnost dětí a mládeže, konkrétně omezení podpory činnosti full 

contact bojových sportů (vyjma juda a karate). Pan Gubiš by vyjmul z podpory všechny sporty, 

v nichž je akceptováno násilí, jinak to může být chápáno jako diskriminační.  

Ing. Vytiska k položenému dotazu panu Gubišovi písemně odpověděl, že sportovní fond se 

přebíral v nastavení z minulých let a došlo k rámcovým úpravám na straně výše dotace, kontroly 

počtu přihlášených dětí a možnosti využití dotace na startovné dětí. Navrhl, aby se před 

vyhlášením tohoto dotačního programu na příští rok Výbor pro sport zabýval nastavením 

podmínek a případně navrhl jejich úpravu, pokud k tomu bude ze strany pana náměstka  

a výboru vzájemná shoda. 

Následovala krátká diskuze na téma omezení podpory činnosti full contact bojových sportů. 

Z té vyplynul závěr, že se výbor bude zabývat dotačními podmínkami před následujícím 

vyhlášením programu 6.1 na pravidelnou sportovní činnost dětí a mládeže (pro rok 2024). 

MUDr. Vytiska se dotázal na rekonstrukci a vestavbu několika učeben na ZŠ Švermova, které 

mají být vybudovány místo stávajícího školního bazénu.  

Ing. Vytiska sdělil, že tímto projektem se bude zabývat zastupitelstvo města dne 16. 2. 2023, 

záležet tedy bude na jeho rozhodnutí. 

Na závěr Ing. Vytiska podal informaci o rozhovoru s panem Korseltem, který přislíbil svojí 

účast na jednání Výboru pro sport, aby podal informaci o hospodaření společnosti Bazén 

Liberec s.r.o, pokud o to bude požádán. 

Další podněty ani připomínky nebyly vzneseny, jednání bylo ukončeno v 16:40 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční dne 29. 3. 2023 od 15:30 hodin v zasedací 

místnosti č. 202, II. patře budovy historické radnice. 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 17. 2. 2023. 

 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r.  

předseda Výboru pro sport   

 


